
Protokoll från Samrådsmöte Fryken-Rottnen ÄSO 

 

Gamla skolan, Stöpafors, 2024-02-28 kl 19.00 

1. Kjell Boström öppnade mötet. 

2. Tommy Eriksson och Olle Pettersson valdes till att justera dagens protokoll. 

3. Närvarolista upprättades, se bilaga. 

4. Upprättad dagordning godkändes. 

5. Tilldelningen, avskjutningen och resultat ser ut som följer: 

 Tilldelat Skjutet 

Område Vuxna Kalvar Tjur Hondjur Tjurkalv Kvigkalv 

Tosseberg 7 8 5 2 1 3 

Stöpafors 
Södra 

5 6 2 2 2  

Sunne 
Västra 

10 10 6 4 2 2 

Gettjärn 8 9 5 3 2 2 

Gräsmark 
Östra 

2 2 2 1 1 1 

Rottneros 5 4 3  4 2 

Berga 
Backetorp 

1   1   

Ås 1 1 1   1 

Hasselbol 1  1    

Summa 40 40 25 13 12 11 

 

En del döda älgar påträffades under jakterna. 2 st på Stöpa södras marker, 1 st på 

Tossebergs vvo och 1 st på Sunne västras område. 2 st har därtill blivit påkörda i trafiken. 

6. Genomgång av älgtillgång: 

Tosseberg- God älgtillgång generellt, kanske lite färre kalvar 

Stöpafors Södra- Dåligt med kalv, ser lite bättre ut nu med vuxna djur. Kom fram en 

del älg när snön kom.  

Sunne Västra- Färre kalvar än tidigare. God tillgång i övrigt. Några tvillingkor har 

setts. 

Gettjärn- Gott om ensamma hondjur. Dålig tillgång på kalv.  

Gräsmark Östra- Ganska ok tillgång generellt  

Rottneros- God tillgång på kalv, flera tvåkalvskor 

Berga- Gott om älg, inte så mycket kalv. 

Ås- Ganska god tillgång. 

Hasselbol- Gott om älg. 

 

Ny förvaltningsplan skall göras inför kommande säsong. Förhoppning att den 

kommer se ungefär lika ut som innan. 

 



Kron: 

Verkar finnas ganska gott om över området tidigt på säsongen, men de verkar dra sig 

söderut mot slutet av säsongen. 

 

7. Spillningsinventering skall genomföras under våren 2024. 

Ansvariga för respektive område är: 

Henrik Bengtsson- Tossebergs vvo 

Henrik Jönsson- Stöpafors Södra vvo 

Oliver Nilsson- Sunne Västra 

Leif Danielsson och Ingvar Jansson- Gettjärn 

Lars Olsson- Gräsmark Östra 

Jan Larsson-Rottneros 

Anders Emmesjö- Berga Backetorp 

Jan Mangborg- Ås 

Tommy Berglund- Hasselbol 

 

8. En varg passerade områdets norra och västra delar i november. Har även siktats 2 st 

vid Lersjöfors. 

 

Verkar finnas en del lodjur runt om inom ÄSO:t. Förutsättningarna för kommande 

lodjursjakt är inte bra, men försök att jaga kommer att göras.  

 

9. Övriga frågor: 

1. Vi köper inte in saltstenar till ÄSO:t i år utan var och ett av viltvårdsområdena får 

själva köpa in. Lägg gärna in önskat antal i supertextgruppen så pratar Kjell 

Boström med Kjell-Åke Rååd om att beställa hem.  

 

10. Nästa möte preliminärt 2024-06-13 kl 19 i Gyda, Gettjärn. 

 

11. Kjell Boström avlutade mötet. 

 

Anteckningar förda av Magnus Gustavsson 

Magnus Gustavsson    Kjell Boström 

Magnus Gustavsson    Kjell Boström 

Sekreterare     Ordförande 

 

Tommy Eriksson    Olov Pettersson 

Tommy Eriksson    Olov Pettersson 

Justerare     Justerare  

Bilaga 1- Närvarolista 



Bilaga 1-Närvarolista 

 

 


